
 1 

Protokół nr 223/2006 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 20.07.2006 r. 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Wicestarosta Ryszard Wenta 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Realizacja projektu E-powiat – Budowa społeczeństwa informacyjnego w powiecie 

lęborskim-etap I. 

2. Przystąpienie powiatu lęborskiego do LOT Łeba. 

3. Rozpatrzenie wniosku Starosty Słupskiego o przyjęcie Sławomira Zabiegłego ucznia 

Szkoły Podstawowej w Stowięcinie do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 

Lęborku. 

4. Rozpatrzenie wniosku p. Dariusza Dawczaka w sprawie wydzierżawienia działki 21/6 o 

pow.2484 m
2
, położonej w Lęborku przy ul. Toruńskiej. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokółu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego  nr 221/2006 r. 

 

Ad 1) 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu p. Andrzej Kubiak poinformował, że nasz 

projekt E-powiat – Budowa społeczeństwa informacyjnego w powiecie lęborskim-etap I , w 

trzecim etapie rozpatrywania został wpisany na listę realizacyjną. Stało się to na skutek 

pojawienia się oszczędności w środkach ZPORR, działanie 1.5, wynikłych z  przetargów, 

wcześniejszych zakwalifikowanych projektów i zmian kursu EURO.  Umowa na realizację 

tego projektu zostanie podpisana przez Wojewodę do końca lipca br. Zgodnie z założeniami 

realizacja zadania znajdzie wsparcie środkami unijnymi w kwocie 747 tys. zł. W tej sytuacji 

stała się konieczna  weryfikacja harmonogramu realizacyjnego- przesunięcie realizacji na lata 

2006-2008.  

Zarząd z zadowoleniem przyjął fakt włączenia  projektu do fazy realizacyjnej. Postanowił 

jednocześnie powierzyć p. Tomaszowi Styn- autorowi projektu- zarządzanie 

projektem(wyłonienie w trybie przetargowym wykonawcy zadania, nadzór nad realizacją, 

rozliczenie zadania), po uprzedniej negocjacji ceny, do czego upoważnia się p. Andrzeja 

Kubiaka./3 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Ad 2) 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu p. Andrzej Kubiak poinformował, że 

przyczynkiem do złożenia propozycji Zarządowi przystąpienia powiatu lęborskiego do LOT 

w Łebie, stała się wypowiedź posła p. Kazimierza Kleiny wyrażona na Forum Turystycznym 

w Charbrowie, w dniu 17 lipca br. ,że nie powinny w powiecie funkcjonować dwie 

organizację LOT, a jeżeli już  nie ma woli ich fuzji, to powiat powinien mieć możliwość 

koordynacji ich działań. Wstępną rozmowę w tej sprawie podjął z  przedstawicielem LOT w 

Łebie  p.Hanną Wolską  Wicestarosta Ryszard Wenta. Zgodnie ze statutem LOT członkostwo 

można uzyskać przy rekomendacji dwóch członków. 

 Zarząd postanowił wystąpić do LOT w Łebie z akcesem członkostwa, deklarując 

składkę roczną w kwocie 1000 zł.(akceptacja przez aklamację) 

 Jednocześnie wyraził chęć zapoznania się z działalnością LOT ”Ziemia Lęborska” na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu. 
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Ad 3) 

 

Inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia p. Ewa Burak 

przedstawiła wniosek Starosty Słupskiego  o przyjęcie Sławomira Zabiegłego ucznia Szkoły 

Podstawowej w Stowięcinie do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Lęborku. 

Koszt jego utrzymania, za okres od września do grudnia br. będzie wynosił 1.361,92 zł, bez 

kosztów internatu. 

Zarząd wyraził zgodę na przyjęcie tego ucznia do SOSW, występując jednocześnie do 

Wójta Gminy w Główczycach o sfinansowanie jego utrzymania w kwocie rzeczywistych 

kosztów SOSW tj.1.361,92 zł., dopuszczając ewentualność kwoty równoważnej subwencji, 

otrzymywanej przez gminę na ucznia / 3 głosy za, jedna osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Ad 4) 

 

Podinspektor w Wydziale Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Katastru p. Małgorzata 

Gliszczyńska przedstawiła wniosek p. Dariusza Dawczaka w sprawie wydzierżawienia działki 

21/6 o pow. 2484 m
2
,położonej przy ul. Toruńskiej w Lęborku. Nadmieniła, że 

przeprowadzone wcześniej przetargi nie zaowocowały zawarciem stosownej umowy. 

Zarząd postanowił zawrzeć umowę dzierżawy z ww. na okres 3 lat ustalając czynsz w 

kwocie 720 zł miesięcznie. / 3 głosy za, jedna osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Ad 5) 

 

1) Wicestarosta Ryszard Wenta przedłożył Zarządowi informację z wyników matur w 

powiecie lęborskim. Stwierdził, że można z nich być zadowolonym. Średnia zdawalność 

wyniosła 84 %, jest wyższa od średniej wojewódzkiej o 5 punktów procentowych, jest 

także wyższa od średniej krajowej. Podkreślił, że wyniki te są niewątpliwie efektem 

dobrej pracy nauczycieli oraz sfinansowaniem przez powiat dodatkowej godziny lekcyjnej 

w klasach maturalnych. 

 

2) Skarbnik Powiatu Grażyna Janik poinformowała, że: 

a/ o zwiększenie planów finansowych wystąpiły jednostki: 

-  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku na rodziny zastępcze, na kwotę     

200.601 zł, 

-  Dom Pomocy Społecznej Nr 1 w Lęborku  na realizację planów naprawczych, na kwotę 

75.000 zł, 

-  Dom Pomocy Społecznej Nr 2 w Lęborku na realizację planów naprawczych, na kwotę 

69.000 zł, 

-  Dom Dziecka Nr 1 i 2 w Lęborku na wkład własny zakupu mikrobusu przystosowanego 

do przewozu osób na wózkach, w związku z zakwalifikowaniem projektu do realizacji 

przez Państwowy Fundusz  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Oddział Pomorski w 

Gdańsku, na łączną kwotę 60.000 zł ( po 30.000 zł na każdy dom dziecka), 

-  Powiatowe Centrum Edukacyjne- Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Lęborku 

na  koszty utrzymania szkoły, na kwotę 50.000 zł. 
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b/ dochody powiatu uległy zwiększeniu z tytułu: 

-  korekty subwencji oświatowej ogólnej, w związku z zastrzeżeniem starostwa  do 

wysokości naliczonej subwencji oświatowej na 2006 r. na kwotę 96.309zł, 

-  dofinansowania adaptacji pomieszczenia do prowadzenia zajęć z obsługi komputera w 

PCE-SZP Nr 2 w Lęborku z rezerwy oświatowej ogólnej dla powiatów na kwotę 

10.072 zł, 

-  dofinansowania 4 zadań  z obszaru C ( przedsiębiorstwa otwartego rynku) i 2 z 

obszaru D( domy dziecka) w ramach „Programu wyrównywania różnic między 

regionami”, przez Państwowy Fundusz  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

Oddział Pomorski w Gdańsku na łączną kwotę 424.999,99 zł. 

  Zarząd w kontekście powyższych informacji zalecił Skarbnikowi Powiatu zbadanie 

możliwości zwiększenia dochodów z tytułu udziału powiatu w podatkach i innych źródeł 

oraz (wspólnie z PCPR i domami pomocy społecznej) urealnienia dochodów z tytułu 

odpłatności pensjonariuszy w domach pomocy społecznej. 

 

Ad 6) 

 

Protokół z posiedzenia Zarządu nr 221/2006 został przyjęty. /3 głosy za, jedna osoba 

nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokółował: 

  

 

   

  


